

LAUNCH OF THE **RESEARCH AGENDA** AND FIRST MEETING OF THE **RESEARCH NETWORK** FOR ADVANCING LAW AND POLICY RESPONSES TO DISPLACEMENT AND MIGRATION IN THE CONTEXT OF DISASTERS AND CLIMATE CHANGE IN AFRICA

**LAUNCH
EVENT**

30 November 2021
9:00-11:00 GMT
Via Zoom

With populations on the move from the impacts of disasters and climate change, the time is now to ensure that law and policy frameworks are ready. Join us on 30 November for the launch of the **Research Agenda for Advancing Law and Policy Responses to Displacement and Migration in the Context of Disasters and Climate Change in Africa** and learn more about the critical research needed to deal with this issue now and into the future.

This launch will be followed by the first meeting of the new **Research Network**. Everyone is welcome. Come along, introduce yourself and learn more about how you can get involved!

Find out more about the event [here](#) or register [here](#) to join this event: <https://bit.ly/3GkcrY>

LANCEMENT DE L'AGENDA DE RECHERCHE ET PREMIERE REUNION DU RESEAU DE RECHERCHE POUR AVANCER LES RÉPONSES JURIDIQUES ET POLITIQUES AUX DÉPLACEMENTS ET AUX MIGRATIONS DANS LE CONTEXTE DES CATASTROPHES ET DU CHANGEMENT CLIMATIQUE EN AFRIQUE

LANCEMENT

30 novembre 2021
9h00-11h00 GMT
Via Zoom

Alors que les populations se déplacent dans le contexte de catastrophes et des effets du changement climatique, il est temps d'assurer que les cadres juridiques et politiques soient prêts. Rejoignez-nous le 30 novembre pour le lancement de l'**Agenda de recherche et de politique pour avancer les réponses juridiques et politiques aux déplacements et aux migrations dans le contexte des catastrophes et du changement climatique en Afrique** et en apprendre plus sur la recherche critique nécessaire pour faire face à ces enjeux dès à présent et dans le futur.

Ce lancement sera suivi de la première réunion du nouveau **réseau de recherche**. Vous êtes tous les bienvenus. Rejoignez-nous, présentez-vous et découvrez comment vous impliquer!

Pour en savoir plus sur l'évènement, cliquez [ici](#) ou inscrivez-vous [ici](#) pour participer à cet évènement: <https://bit.ly/3GkcpY>